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P R O T O K O Ł  Nr  XXVI/I2016 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 26 lipca  2016r, która odbyła się  

w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  w godz. 13.00 – 14.45 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia XXVI Sesji Rady 

Miejskiej w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

- Radna Powiatu Zawierciańskiego - członek Zarządu Powiatu - Maria Milejska 

- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,  

- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa 

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali 

powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 14 radnych, co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności., 

nieobecna radna Małgorzata Janoska.  

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad   

Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednogłośnie 14 głosami. 

 

Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXIII/2016 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 18 

maja 2016r i Nr XXIV/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 maja 2016r.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta i Gminy Ogrodzieniec na lata 2016 – 2019 z uwzględnieniem perspektywy 

do 2023”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych położonych na obszarze Gminy Ogrodzieniec.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy dotyczącej pomocy finansowej 

udzielanej Województwu Śląskiemu przez Gminę Ogrodzieniec na wypłatę 

odszkodowań  związanych z realizacją przedsięwzięcia „Uzbrojenie terenów 

Ogrodzienieckiej Strefy Inwestycyjnej”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w sprawie realizacji przez 

Gminę Ogrodzieniec zadania pn. „Przebudowa odcinka drogi wojewódzkiej DW 

791 (ul. Kościuszki) w miejscowości Ogrodzieniec wraz z niezbędną infrastrukturą 

techniczną”.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w budżecie 

Gminy Ogrodzieniec na 2016 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec na lata 2016 – 2026. 

14. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

15. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

16. Wnioski i oświadczenia.  

17. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr XXIII/2016 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 

18 maja 2016r i Nr XXIV/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 maja 2016r.  

 

Protokół Nr XXIII/2016 z sesji z dnia 18 maja 2016r oraz protokół Nr XXIV sesji z dnia 

25 maja 2016r. zostały przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych. 

 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta i Gminy Ogrodzieniec na lata 2016 – 2019 z uwzględnieniem 

perspektywy do 2023”. 

 

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na komisjach rady wobec czego Radni 

odstąpili od ponownego omawiania projektu tej uchwały podczas sesji. 
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Martę Baryłkę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVI/199/2016  w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska 

dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec na lata 2016 – 2019 z uwzględnieniem perspektywy 

do 2023” - została przyjęta. 

 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego 

który między innymi powiedział, ze jest to ponowna próba przekonania radnych do 

ustanowienie służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. Sprawa dot. 

budowy stacji przesyłowej w Ryczowie Kolonii. Poprzednio mieszkańcy oraz radni nie 

wyrazili na to zgody. Po spotkaniu z mieszkańcami Ryczowa Koloni oraz z 

projektantami, którzy wyjaśnili jak będzie fukcjonować stacja przesyłowa, mieszkańcy 

sołectwa wyrazili zgodę na ustanowieni służebności przesyłu na rzecz Tauronu. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Martę Baryłkę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVI/200/2016 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A - została przyjęta. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxvi_199_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxvi_200_2016.pdf
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Pani Ewa Marzecka – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska dla wyjaśnienia 

podała - ustawa na podstawie której uchwalone zostały uchwały rad gmin związane z 

gospodarowanie odpadów komunalnych została zmieniona i nasze uchwały stracą 

moc, dlatego należy je od nowa podjąć przed dniem 1 sierpnia br. W związku z 

nowelizacją przepisów prawnych merytoryczna treść uchwały nie ulega zmianie, 

zmienia się jedynie podstawa prawna u uchwale.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Martę Baryłkę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVI/201/2016 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi - została przyjęta. 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych położonych na obszarze Gminy Ogrodzieniec.  

 

Pani Małgorzata Rola – Inspektor ds. podatkowych w Urzędzie MiG omawiając 

projekt przedmiotowej uchwały poinformowała, że w związku z nowelizacją 

przepisów prawnych musi być zmieniona podstawa prawna w uchwale dot. 

określenia wzorów deklaracji podatkowej. Zaznaczyła ,że sam wzór deklaracji nie 

zmienia się jedynie podstawa prawna w uchwale ulega zmianie.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Martę Baryłkę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxvi_201_2016.pdf
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Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVI/202/2016 w sprawie: określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych położonych na obszarze Gminy Ogrodzieniec - została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Pani Małgorzata Rola – Inspektor ds. podatkowych w Urzędzie MiG poinformowała 

że w tej sprawie sytuacja jest analogiczna jak w poprzedniej uchwale – w związku z 

nowelizacja przepisów prawnych merytoryczna treść uchwały nie zmienia się jedynie 

podstawa prawna uchwały ulega zmianie.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Martę Baryłkę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVI/203/2016 w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi - została przyjęta. 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Pani Małgorzata Rola – Inspektor ds. podatkowych w Urzędzie MiG poinformowała  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxvi_202_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxvi_203_2016.pdf
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w związku z nowelizacją przepisów prawnych musi być zmieniona podstawa prawna 

merytoryczna treść uchwały nie ulega zmianie, zmienia się jedynie podstawa prawna 

u uchwale.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Martę Baryłkę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVI/204/2016 w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy dotyczącej pomocy finansowej 

udzielanej Województwu Śląskiemu przez Gminę Ogrodzieniec na wypłatę 

odszkodowań  związanych z realizacją przedsięwzięcia „Uzbrojenie terenów 

Ogrodzienieckiej Strefy Inwestycyjnej”. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza, a następnie odczytany przez 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Martę Baryłkę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVI/205/2016 w sprawie zawarcia umowy dotyczącej pomocy 

finansowej udzielanej Województwu Śląskiemu przez Gminę Ogrodzieniec na 

wypłatę odszkodowań związanych z realizacją przedsięwzięcia „Uzbrojenie terenów 

Ogrodzienieckiej Strefy Inwestycyjnej - została przyjęta. 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxvi_204_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxvi_205_2016.pdf
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w sprawie realizacji przez 

Gminę Ogrodzieniec zadania pn. „Przebudowa odcinka drogi wojewódzkiej DW 

791 (ul. Kościuszki) w miejscowości Ogrodzieniec wraz z niezbędną 

infrastrukturą techniczną”  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza, a następnie odczytany przez 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Martę Baryłkę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVI/206/2016 w sprawie zawarcia porozumienia w sprawie realizacji 

przez Gminę Ogrodzieniec zadania pn. „Przebudowa odcinka drogi wojewódzkiej DW 

791 (ul. Kościuszki) w miejscowości Ogrodzieniec wraz z niezbędną infrastrukturą 

techniczną - została przyjęta. 

 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w 

budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2016 rok 

 

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak przedstawiła propozycję zmian w budżecie 

zgodnie z załączonym projektem uchwały . 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Martę Baryłkę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXVI/207/2016 w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w 

budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2016 rok - została przyjęta. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxvi_206_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxvi_207_2016.pdf
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec na lata 2016 – 2026. 

 

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na komisjach rady wobec czego Radni 

odstąpili od ponownego omawiania projektu tej uchwały podczas sesji. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Martę Baryłkę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała NR XXVI/208/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ogrodzieniec na lata 2016 – 2026 - została przyjęta. 

 

 

Ad. 14 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radna Grażyna Gołuchowska - proszę o wykoszenie trawy na ul. Wojska Polskiego 

w Podzamczu, przy niezamieszkałych posesjach oraz tam, gdzie mieszkają starsi, 

schorowani ludzie. Taki dom jest jeden na ul. Woj. Polskiego - proszę jeszcze o 

oczyszczenie zarastającego chodnika na ul. Woj. Polskiego. W soboty i niedziele, 

kiedy jest wzmożony ruch turystyczny w Podzamczu kosze na Placu Jurajskim i ul. 

Zamkowej są przepełnione. Sterty butelek plastikowych i papierków leżą obok koszy, 

reszta fruwa po wsi. Proszę o rozwiązanie tego problemu.   

 

Radna Wioletta Baran - Proszę o informację dotyczącą toku postępowania w sprawie 

odwodnienia miejscowości Gulzów. 

 

Radny Zbigniew Fabiańczyk - Mieszkańcy ulicy Edukacyjnej w Gieble kiedyś 

interweniowali u Burmistrza w sprawie trudności z wodą. Jeżeli jest opracowywany 

nowy projekt wodociągu, to proszę o ujęcie odcinka od skrzyżowania z ulicą 

Częstochowską. Jak wygląda sprawa hydrantów i dostępu do nich np. w czasie 

pożaru. Czy są przepisy regulujące te kwestie, np. żeby były przy drogach.  

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxvi_208_2016.pdf


Strona 9 z 13 

 

Radny Jerzy Janoska - Na Fugasówce nie ma hydrantów i czym ugasić nagły pożar? 

Jak wygląda sprawa gruntów, które mieszkańcy ul. Krótkiej na Fugasówce oddali pod 

drogę?  

 

Radna Beata Jakacz- Proszę o interwencje w Powiatowym Zarządzie Dróg o 

usunięcie zarośli wokół lamp i poprawę widoczności, przy ulicy 3 Maja w Ryczowie 

Kolonii. Na jakim etapie są rozmowy z bankiem w sprawie uruchomienia bankomatu 

w Podzamczu? 

 

Radny Zygmunt Podsiadło w imieniu mieszkańców oraz turystów licznie 

odwiedzających Podzamcze ponowna prośba o uruchomienie bankomatu . 

 

Odpowiedzi Burmistrza: 

 Są miejsca publiczne, które Gmina utrzymuje w czystości. W innych 

przypadkach np. wykaszanie trawy należy do właścicieli nieruchomości. 

 

 Ostatnio ustawiliśmy duże kosze na śmieci na Placu Jurajskim w Podzamczu, 

które są na bieżąco opróżniane.  

 W sprawie odwodnienia Gulzowa i gruntów na ulicy Krótkiej na Fugasówce 

proszę o cierpliwość, ponieważ osoba, która tymi sprawami się zajmowała 

odeszła na emeryturę i obecnie jesteśmy w trakcie naboru na nowe 

stanowiska pracy. Kiedy konkurs się rozstrzygnie obowiązki te przejmie nowy 

pracownik.  

 Zaopatrzenie w wodę w Gieble – sprawa jest załatwiana przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej i po sesji porozmawiam o tym z panią kierownik.  

 Hydranty uliczne i ich rozmieszczenie na terenie naszej Gminy jest 

uzgadniane przez Państwową Strażą Pożarną w Zawierciu. Technika 

gaszenia pożaru opiera się obecnie głównie na wykorzystaniu samochodów 

operacyjnych ratowniczo-gaśniczych. Dowódca akcji decyduje, czy wystarczy 

woda z samochodu, czy należy uruchomić hydranty. Jeżeli nie ma na danej 

ulicy hydrantu, nie oznacza to, że budynki są bardziej zagrożone 

zniszczeniem, bo ich dokładna lokalizacja jest znana strażakom i w razie 

potrzeby samochody są napełniane na bieżąco. Jesteśmy w stałym kontakcie 

z PSP i jeśli zajdzie taka potrzeba nowe hydranty możemy uruchomić.  

 Sprawę korekty oświetlenia ulicznego przekażemy do Tauronu i myślę, że 

zostanie to pozytywnie załatwione.  

 Bank Spółdzielczy Silesia otrzymał od nas informację na temat liczby turystów 

odwiedzających Podzamcze i jest wstępnie zainteresowany uruchomieniem 

bankomatu na terenie miejscowości. Zarząd banku przekazał informację do 

komórki, która zajmuje się bezpośrednio tymi sprawami. 
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Ad. 15 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

 10 czerwca - zebranie wiejskie w Gulzowie. Tematem wiodącym była sprawa 

zmiany granic sołectwa i zamiaru przyłączenia kilkunastu działek położonych 

administracyjnie na terenie sołectwa Biskupice, a zamieszkałych przez rodziny 

czujące się mieszkańcami Gulzowa. W okresie od 20 maja do 10 czerwca br. 

w naszej gminie trwały konsultacje społeczne na ten temat. Wszyscy 

uczestnicy wypowiedzieli się zgodnie, że teren ten powinien być przyłączony 

do sołectwa Gulzów.  

 15 czerwca w Podzamczu w świetlicy Fundacji Stara Szkoła odbyło się 

spotkanie z przedstawicielami podmiotów działających w sektorze turystyki z 

Podzamcza oraz sąsiednich miejscowości. Omówiono sprawę współpracy 

oraz wspólnej promocji wydarzeń i atrakcji turystycznych.  

 16 czerwca odbyło się zakończenie IV roku akademickiego UTW w 

Ogrodzieńcu, w którym uczęszczało ok. 100 osób. Słuchacze odebrali 

dyplomy z rąk przedstawicieli władz samorządowych, MGOK oraz WSB w 

Dąbrowie Górniczej.  

 18 czerwca w Szkole Podstawowej w Ryczowie zorganizowano festyn z okazji 

jubileuszu 50-lecia obecnego budynku szkoły, wybudowanego w roku 1966. 

Szkoła w Ryczowie istnieje od roku 1927. Do roku 1996 mieściła się w 

budynkach prywatnych, a dopiero od półwiecza funkcjonuje w obecnym 

budynku. 

 19 czerwca odbyło się coroczne Święto Szkoły Podstawowej w Gieble które 

tradycyjnie połączone było z organizacją rodzinnego pikniku, Uczniowie 

prezentowali swoje artystyczne umiejętności , była dobra zabawa dla dzieci i 

starszych. Uczestnicy festynu mieli możliwość, posmakować wypieków, 

grillowanych, kiełbasek, prażonek, przygotowanych przez rodziców. 

Tegoroczne Święto Szkoły w Gieble okazało się niezwykle udane.  

 22 czerwca w Hotelu 511 w Podzamczu odbył się Konwent Marszałków RP – 

najwyższego forum szczebla administracji samorządowej na poziomie 

województw. Województwo Śląskie w ciągu ostatniego półrocza 

przewodniczyło obradom, w ramach których odbyły się trzy spotkania na 

terenie województwa – w Szczyrku, Katowicach a w czerwcu w Podzamczu. 

Przez kolejne półrocze przewodniczyć obradom konwentu będzie 

województwo zachodniopomorskie. Dla uczestników spotkania Spółka Zamek 

zorganizowała nocne zwiedzanie Zamku, które cieszyło się dużym 

zainteresowaniem. W opinii przedstawicieli samorządów wojewódzkich była to 

jedna z najciekawszych atrakcji zaproponowana przez gospodarzy 

dotychczasowych spotkań konwentu. Zarówno Zamek jak i jego otoczenie 

zrobiły duże wrażenie na naszych gościach i mieliśmy okazję jako gmina 

zapromować się w skali kraju. Warto podkreślić, że było to możliwe dzięki 

temu, że na terenie gminy działa hotel o wysokim europejskim standardzie.  
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  28 czerwca odbyło się spotkanie z autorami Studium zagospodarowania 

przestrzennego - uwagi które wpłynęły do Studium będą rozpatrywane, 

Burmistrz mówił następnie o procedurach i kolejnych etapach prac związanych 

z opracowywaniem Studium oraz planami zagospodarowania przestrzennego.  

 01.07.2016r. odbyły się obchody 10-lecia działalności LGD "Perła Jury".  

Gmina Ogrodzieniec była jednym z założycieli tego Stowarzyszenia. Jest to 

Stowarzyszenie które ma na celu pozyskiwanie środków unijnych na rzecz 

rozwoju obszarów wiejskich należących do LGD oraz zmobilizowanie 

mieszkańców regionu do wzięcia aktywnego udziału w promocji i rozwoju tych 

obszarów. Podczas uroczystości wręczone zostały podziękowania za 

zaangażowanie w realizację zadań LGD oraz bezinteresowne podejmowanie 

działań na rzecz mieszkańców w latach 2006-2016.  

 7-12 lipca Dziecięco-Młodzieżowa Orkiestra Dęta Ogrodzieniec i Zespół 

Mażoretek „Fantazja” przebywały we Włoszech na zaproszenie Gminy i 

Młodzieżowej Orkiestry z Lavis.  

 9 lipca odbyło się zebranie wiejskie w Mokrusie w sprawie Funduszu 

Sołeckiego na rok przyszły.    

 19 lipca odbyło się spotkanie Burmistrza z Zarządem Banku Spółdzielczego 

„Silesia” w Katowicach, który w ubiegłym roku decyzją Komisji Nadzoru 

Finansowego przejął Bank Spółdzielczy w Zawierciu. Placówka banku, 

mieszcząca się w budynku Urzędu Miasta i Gminy, prowadzona jest obecnie 

pod firmą BS „Silesia”. Rozmowy dotyczyły uregulowania stanu prawnego 

pomieszczeń zajmowanych przez bank.  

 20-24 lipca w naszej Gminie przebywało ok. 70 młodych pielgrzymów z 

Hiszpanii i Czech uczestników Światowych Dni Młodzieży. 7-31 lipca 

pielgrzymka z Gminy Ogrodzieniec brała udział w spotkaniu z Papieżem 

Franciszkiem oraz innych uroczystościach podczas Światowych Dni 

Młodzieży. 

 Ogłoszony został nabór na wolne stanowiska pracy w Urzędzie MiG - młodszy 

referent ds. gospodarowania mieniem gminnym - jest to stanowisko po Pani 

W. Łydka, która odchodzi na emeryturę, oraz wolne stanowisko inspektora do 

spraw oświaty. 

 MEN ogłosił zmiany – szykuje się reforma w oświacie dot. likwidacji gimnazjów 

i przywrócenie 8 klasowej szkoły podstawowej - czekamy na akty prawne w tej 

sprawie. 

 Na stronie internetowej gminy w BIP-ie udostępniony został pełny teks 

wystąpienia pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach po 

kompleksowej kontroli w Urzędzie MiG Ogrodzieniec. 

 

Inwestycje gminne  

 Rozpoczęto budowę kolejnego odcinka chodnika w Gieble Kolonii po stronie 

prawej od strony Morusów. Zakończenie budowy przewidziano na drugą 

połowę sierpnia br. 

 Realizacja część chodnika w Podzamczu wraz z kanalizacją deszczową , 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/artykuly/3989
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 Dobiegają końca prace związane z budową i przebudową kanalizacji 

sanitarnej odprowadzającej ścieki z osiedla Elizy Orzeszkowej oraz obiektów 

zlokalizowanych na terenie byłej Cementowni. 

 Rozstrzygnięto przetarg na budowę ul. Różanej w Ogrodzieńcu wraz z 

kanalizacją deszczową i sanitarną.  

 Trwa przebudowie ciągu dróg gminnych: ul. Piastowska i ul. Południowa w 

Ogrodzieńcu. Planowany termin zakończenia zadania to koniec sierpnia br. 

Inwestycja jest dofinansowana w 50% ze środków Programu Rozwoju 

Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019. Tauron S.A., 

właściciel sieci elektroenergetycznej przebuduje także oświetlenie, bo stan 

techniczny istniejącego kwalifikuje je do przebudowy. Poprawi się komfort 

korzystania z dróg i bezpieczeństwo użytkowników, a co też ważne - estetyka 

naszego miasta.  

  dzięki bardzo dobrej współpracy z Zarządem Województwa Śląskiego oraz 

działającym w jego imieniu Zarządem Dróg Wojewódzkich w Katowicach już 

niebawem zostanie rozpoczęta przebudowa ul.Kościuszki w Ogrodzieńcu na 

odcinku centrum miasta. Postanie rondo na skrzyżowaniu ulic Kościuszki i 1 

Maja oraz przebudowa chodników. 

 

 

Ad. 16 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Maria Milejska - Radna Powiatu Zawierciańskie i członek Zarządu Powiatu 

przekazała informacje nt. prac remontowych w Szpitalu Powiatowym w Zawierciu 

oraz wprowadzaniu nowych świadczeń, między innymi wykonywana jest już 

endoskopowa cholangiopankreatografia wsteczna w Szpitalu Powiatowym w 

Zawierciu. Wcześniej pacjenci naszego powiatu na tego typu zabieg odsyłani byli do 

innych szpitali, a takie badania trzeba było czekać.  

Zarząd Powiatu Zawierciańskiego podjął decyzję o przystąpieniu wspólnie z Gminą 

Ogrodzieniec do przebudowy ulicy Spacerowej w Ogrodzieńcu celem poprawy 

komunikację pomiędzy ul.1 Maja i ul.Olkuską. Radna mówiła też o planach budowy 

drogi Ryczów – Pilica, jak również o planowanej realizacji budowy drogi z 

Podzamcze do Bzowa i do Zawiercia.  

 

Następnie sołtys Mokrusa Sławomir Szlachta wspólnie z delegacją dzieci z Mokrusa 

złożył podziękowanie dla Burmistrza oraz Radych za przeznaczenie środków na 

dofinansowanie wakacji dla dzieci w Mokrusie. Szczególne podziękowania 

przekazano radnemu Jerzemu Janosce za darmowe udostępnienie Parku Miniatur w 

Podzamczu oraz radnej Beacie Stypa-Rus za prowadzenie zajęć dla dzieci. 

Burmistrz Andrzej Mikulski otrzymał do wypicia soku z cytryny. Za swój wyczyn 

otrzymał „certyfikat nadania orderu uśmiechu” oraz „medal order uśmiechu” od dzieci 

z Mokrusa.  
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Ad. 17 

Zamkniecie obrad. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku z 

tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 14.45 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 

 

  


